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      MESTNA OBČINA LJUBLJANA     
     ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
 Pot k ribniku 20, p.p. 24 45, 1001 Ljubljana 

       tel: 01 428 03 45 faks: 01 427 33 07 
             e-pošta: mol.rudnik@ljubljana.si 
 
 

Številka: 900 - 211/2010-3 
V Ljubljani, dne 20.09.2010 
 
 

ZAPISNIK 
 
18. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 15.09.2010 ob 17. uri v 

prostorih Sluţbe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
18. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 8 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Joţe Zrnec, Robert Okorn, 
Vojko Perhavec, Klemen Pirc, Metodij Rigler, mag. Andreja Troppan, Marjan-Jernej Virant, Andreja 
Vrtačnik-Kremţar, Tomaţ Škorjanc. 
 
ODSOTNI ČLANI SVETA: Branko Nose, Joţe Kernc, Gregor Verbinc, Aleš Vidmar 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL in Maja Kerţan – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoči je prebral DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje Sveta ČS Rudnik, 10. izredne seje  
     in 7. korespondenčne seje 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
3.) Finančno poročilo 
4.) Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
 
 
Seji se je ob 17.05 uri pridruţil Klemen Pirc. 
 
Predsedujoči je dal dnevni red na glasovanje. 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  

ZA: 9   PROTI:/ 
 
Dnevni red je bil sprejet. 

 
 
Ob 17.10 uri se je seji pridruţila Andreja Vrtačnik – Kremţar.  
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AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE SVETA ČS RUDNIK, 10. IZREDNE SEJE 

IN 7. KORESPONDENČNE SEJE 
 
 
A.) Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje; 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 17. redne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/18: 
Zapisnik 17. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 10 članov. ZA: 10 PROTI: /  
 
Sklep št. 1/18 je bil sprejet. 
 
 
B.) Pregled in potrditev zapisnika 10. izredne seje; 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 10. izredne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/18: 
Zapisnik 10. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 

 
Navzočih je bilo 10 članov. ZA: 10 PROTI: /  
 
Sklep št. 2/18 je bil sprejet. 
 
C.) Pregled in potrditev zapisnika 7. korespondenčne seje; 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 7. korespondenčne seje. Helena Ţidanek je povedala, da je 
potrebno zaradi varstva osebnih podatkov članov volilne komisije iz zapisnika izločiti podatke o rojstvu 
in prebivališču.  
Ker drugih pripomb ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/18: 
Zapisnik 7. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme s sledečimi popravki:  
V navedbi sklepa št. 1/7k se izločijo rojstni podatki ter podatki o prebivališču. 

 
Navzočih je bilo 10 članov. ZA: 10 PROTI: /  
 
Sklep št. 3/18 je bil sprejet. 
 
Ob 17.20 uri se je seji pridruţil Metodij Rigler.  
 
 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
 

Predsedujoči je podal poročilo o aktivnostih za obdobje od prejšnje redne seje 20.5.2010: 
 

1. Zadnja redna seja je bila 20.05.2010, medtem ko je izredna seja potekala 9.6.2010 v gostilni 
Livada. Namen seje je bil druţenje oz. povezovanje z nekdanjimi člani sveta. Sklicana je bila 
tudi korespondenčna seja, na kateri so bili imenovani člani volilne komisije ČS Rudnik ter 
njihovi namestniki. Predsednica volilne komisije Nada Krpič je nato sklicala korespondenčno 



 3 

sejo, na kateri je bila imenovana tajnica komisije in njena namestnica. Volilna komisija je tako 
pripravljena na naloge ob lokalnih volitvah. 

2. Gradnja komunalne infrastrukture na območju Vinterce: Marjan Virant je povedal, da dela 
nepretrgoma potekajo; da se gradbeni odbor sestaja na terenu (njihov zadnji sestanek je bil 
dne, 01.09.2010). Aktivnosti na gradnji infrastrukture se bodo nadaljevale nepretrgoma še 
naprej. 

3. Objekt Iţanska cesta 305: predsedujoči je predstavil vsa pomembna dejstva glede na 
informacije, ki jih je priskrbel član sveta Joţe Kernc, ki je hkrati tudi član projektne skupine. 

4. Problematika ograje pri Jurčkovih vilah (Knezov štradon); Po zadnjem pozivu OGDP k 
ukrepanju ART POSEST, je bil predviden sestanek med OGDP in ART POSEST.  

5. Ureditev Peruzzijeve ulice; Gradnja je podaljšana do 30.09.2010 zaradi dokončanja 1. faze 
(izdelava ograje Bulc, izdelava AB temelja Šerjak, ureditev uvozov in asfaltiranje pločnikov – 
uvozov). 

6. Uredniški odbor /mag. Andreja Troppan; zbirajo se predlogi za tretjo in s tem tudi zadnjo 
številko Rudniške Četrtinke v tem mandatu.  

7. Prireditev »Srečanje krajanov ČS Rudnik 2010«; dne 29.08.2010 smo morali zaradi deţja 
odpovedati. Ker je bila odpoved opravljena pravočasno so v plačilo nastale le obveznosti 
nabavljenih stvari (majice, ovratni trakovi in stojala) ter oglaševanja na radiu Veseljak, ki se je 
pričelo v ponedeljek. Prvi del prireditve (predstavitev društev) bomo v dogovoru z ZŠD Krim 
izvedli v dvorani Krim v petek 24.09.2010. 

 
 
Andreja Troppan je omenila, da je bil otok na nadvozu do Peruzzijeve ceste narejen ter potem čez dva 
dni umaknjen ter da bi morali malo bolj smotrno uporabljati proračunski denar.  
 
Katarina Juvanc Šinkovec je na kratko predstavila podrobnosti prireditve Srečanje krajanov ČS Rudnik 
2010. 
 
V nadaljevanju je predsedujoči prebral elektronsko sporočilo Joţeta Kernca, ki se zaradi obveznosti ni 
mogel udeleţiti seje. V sporočilu slednji navaja, da je Krajinski park Ljubljansko barje in z njim 
povezano delovanje v Svetu Javnega zavoda KpLB uspešno. Z dnem, 01.09.2010 je pričela delovati 
tudi uprava. V zvezi z ZD Barje je Joţe Kernc napisal, da se čaka odgovor s strani Kabineta ţupana 
in, da je nedopustljivo, da Mesarski most ţe dela, medtem ko so na drugi strani takšni problemi z 
realizacijo ideje  druţabnega centra ZD Barje. 
 
 

AD 3 
POROČILO O IZVRŠEVANJU FINANČNEGA NAČRTA ČS RUDNIK  

ZA OBDOBJE OD 01.01.2010 DO 10.09.2010 

 
 
Predsedujoči je dal besedo Heleni Ţidanek, ki je predstavila poročilo o izvrševanju finančnega načrta 
ČS Rudnik za obdobje od 01.01.2010 do 10.09.2010. Prisotni niso imeli pripomb. 
 
Helena Ţidanek je opozorila, da bo morajo biti na koncu mandata potrjeni zapisniki vseh sej, potrditi 
pa je potrebno tudi izplačilo sejnin. 
  
 

AD 4 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
Do seje ni prispela nobena formalna pobuda ali predlog.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
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A) Metodija Riglerja je zanimalo, kdaj bo zadnja številka Rudniške Četrtinke. Andreja Troppan je 
povedala, da bo v mesecu oktobru zadnja številka in da se ţe pospešeno zbira članke. Joţe Zrnec je 
predlagal, da bi kot zaključek mandata organizirali še zadnjo izredno sejo, ki bi potekala na Ljubljanici. 
V zvezi s tem se je odprla razprava. Določil se je dan, 01.10.2010 ob 15. uri. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/18: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva za srečanje članov sveta in zunanjih sodelavcev na 
Ljubljanici. Srečanje oz. seja bo 01.10.2010 ob 15. uri.   

 
Navzočih je bilo 11 članov. 
 
ZA: 11 PROTI: /  
 
Sklep št. 4/18 je bil sprejet. 
 
B) V nadaljevanju je Joţe Zrnec predlagal, da se na otvoritev ob končanju gradnje Peruzzijeve ceste 
(ki poteka ţe od leta 2004) povabi sodelujoče in pristojne za to iz prejšnjega ter še pred prejšnjega 
mandata. Katarina Šinkovec Juvanc je opozorila, da bi bilo zelo pomembno, da se v tokratni Rudniški 
Četrtinki napiše članek o zgodovini gradnje Peruzzijeve ceste.  
 
C)Naslednji predlog Joţeta Zrnca se je nanašal na gradnjo komunalne infrastrukture na območju 
Vinterca, in sicer na to, da naj se projekt nadaljuje po planih. Opozoril je tudi, da otroci z Rudnika I in II 
še vedno pijejo vodo iz azbestnih cevi, zato je prosil da se tudi to uredi.  
Marjan Virant je povedal, da bo gradnja tudi v bodoče potekala po načrtih, in sicer je v prihodnosti 
načrtovana 3. faza - gradnja komunalne infrastrukture na Hudourniški poti, za leto 2012 izgradnja 
komunalne infrastrukture na »starem« Rudniku; za leto 2013 – 2014 pa na Londonu.  
 
V zvezi s tem je dal predsedujoči na glasovanje naslednji predlog sklepa. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/18: 
Gradnja komunalne infrastrukture se mora na območju ČS Rudnik nadaljevati po načrtih.  

 
Navzočih je bilo 11 članov. 
 
ZA: 11 PROTI: /  
 
Sklep št. 5/18 je bil sprejet. 
 
D) Joţeta Zrnca je zanimalo tudi, kam je šel ves denar, ki je bil namenjen gradnji kulturnega centra na 
Iţanski cesti 305. Povedal je še, da imajo vse četrtne skupnosti centre, ki so namenjeni druţenju, 
kulturi, ljudem, samo ČS Rudnik ga nima.  
 
 
Seja se je zaključila ob 17.35 uri. 
 
Zapisali: 
Maja Kerţan 
Helena Ţidanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 


